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Algemeen

Wat is de stand van zaken met betrekking tot het toegezegde cameratoezicht op parking de Schilp?

RIB/RA

RIB 22.056 Brief aan Stichting Beheer Exploitatie Sportfaciliteiten Rijswijk inzake sportpark Irene

- Is Celeritas tevreden met de gekozen oplossing? 
- Hoe is de verstandhouding tussen de gemeente en Stichting Beheer Exploitatie 

Sportfaciliteiten Rijswijk?
- Welke rol heeft de verenigingsondersteuner in deze casus gespeeld?
- Zijn de overeenkomsten voor verlenging van de huur velden en opstalrecht inmiddels 

getekend?
- Heeft de gemeente  een marktconform aanbod gedaan inzake het beëindigen van het 

opstalrecht een vergoeding van de opstal?
- Is Stichting Beheer Exploitatie Sportfaciliteiten Rijswijk bereid om de opstal in de toekomst 

over te dragen aan de gemeente? 
- Welke impact heeft deze gebeurtenis op de verdere doorontwikkeling van het Buurthuis van 

de Toekomst en de welzijnsactiviteiten die op het sportpark Irene georganiseerd worden?

RIB 22066 Meicirculaire

- De algemene uitkering valt door de nieuwe verdeelsystematiek fors lager uit dan begroot.  Is 
een sluitende begroting 2023 en verder nog haalbaar en realistisch? 

- Is het uitgangspunt van 680 nieuwe woningen per jaar niet te laag gezien de vele 
bouwplannen die komende jaren tot realisatie komen?

- Waar is de afname van aantal jongeren en geen groei in het aantal  inwoners> 75 op 
gebaseerd?


